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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 15. 3. 2021 

 

Přítomni: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. Medek, Mgr. 

Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi  

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad  

Omluvena: Bc. Hájková 

 

Informace rektora:   

➢ Velmi dobrým signálem je závěr, k němuž došlo MŠMT, „že kromě jiných opatření je v tuto chvíli 
potřebné především urychlit zahájení očkování na VŠ“. MŠMT tedy oslovilo ČKR s žádostí, aby 
VŠ vyplnily tabulky s počty dvou prioritních skupin pro očkování: 1. akademických pracovníků ve 
věku 55 až 70., 2. všech pracovníků zajišťujících nutnou kontaktní výuku posledních ročníků Bc a 
Mgr. Požadovaná tabulka bude dnes odeslána s tím, že se domníváme, že i na vysokých školách 
by se očkování nemělo týkat pouze akademických pracovníků. 

➢ MŠMT dále zjišťuje, „do jaké míry jsou jednotlivé VŠ schopny si toto očkování zajistit mimo 
současnou infrastrukturu očkovacích míst organizovanou státem, krajem či obcí“. Poněvadž 
JAMU žádnou možnost z vlastních kapacit nemá, zahájil rektor bezprostředně v této věci jednání 
s rektorem MU prof. Barešem a na základ velmi dobrých vztahů již MU nabídlo konkrétní 
možnost očkování doposud neočkovaných našich pracovníků patřících do skupiny 70+ a 
s jednoznačným uplatněním priority věku je nám připraveno pomoci i při očkování dalších skupin.  

➢ Ing. Jiří Műller, spoluzakladatel a člen představenstva Vzdělávací nadace Jana Husa oslovil 
rektora, aby se JAMU připojila k návrhu udělení čestného občanství města Brna in memoriam loni 
v lednu zemřelému významnému britskému filozofovi Rogeru Scrutonovi, který jako jeden 
z hlavních představitelů The Jan Hus Educational Foundation inicioval a z Londýna v letech 
1984-1990 vytvářel zázemí pro brněnskou podzemní univerzitu, po listopadu se zasadil o 
přenesení nadace do Brna a od MU zde přijal svůj první český čestný doktorát. Z těchto a dalších 
důvodů se chce rektor k tomuto návrhu jménem JAMU připojit, s čímž kolegium vyslovilo souhlas. 
 

Informace kvestorky:  

➢ Navrhla variantu samotestů konaných na půdě JAMU. V ISu bude zavedena možnost nahlášení 
„homeoffice“ a také čestné prohlášení o „samotestování“ doma.  

➢ JAMU bude uznávat vyhodnocený antigenní test z jiného zařízení, než je naše testování 
zajištěné univerzitou.  

➢ V pátek proběhlo jednání Správní rady JAMU, která schválila rozpočet a také se shodla na 
dopise pro ministerstvo o tom, že mzdy na JAMU jsou nesrovnatelně nízké oproti jiným vysokým 
školám a uměleckým školám regionálního školství. 

➢ V tomto týdnu by měly dorazit projektové materiály k rekonstrukci Astorky. Budou následovat 
jednání o dalším postupu. 

➢ Obdrželi jsme prodloužení oprávnění z ministerstva, týkající se o zvláštní opatření pro VŠ v rámci 
Covid nařízení. S novou platností a to do 30.9.2021 – odvíjí se od toho např. přijímací zkoušky, 
státnice apod. 
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DF:  
➢ Děkan informoval, že online formou proběhl „Salon původní tvorby“:   

o je velmi pozitivním, s jakým nadšením a ochotou studenti napříč ateliéry nasadili všechny 
síly, aby tento Salon připravili i navzdory pocitům deprese a jejich demotivace vyvěrající 
ze současné situace, 

o aktivně se na realizaci Salonu zúčastnilo více než 30 studentů,  
o proběhlo šest velmi živých a zajímavých diskuzí, 
o ze Salonu vzešla fakultní nominace na další festivaly. 

 
➢ Aktuálně DF pracuje na smlouvě s BuranTeatrem o možnosti prezentace DF JAMU na 

připravované letní scéně.  
➢ Připravován je model nezbytného pokračování semestru i v prázdninových měsících. 

 
HF:  

➢ Děkanka Willi odpověděla na otázku pana rektora z minulého kolegia týkající se uzavření letního 
semestru: děkanka představila plán Hudební fakulty uzavřít letní semestr v původně plánovaných 
termínech (dle harmonogramu ze dne 6.1.2021) s tím, že části, které z objektivních důvodů 
nemohou být vykonané do konce semestru se budou realizovat během léta tak, aby do konce 
září byla možnost uzavření semestru, případně studia. 

➢ Pro účely projektu CRP provádí HF pomoci vedoucích kateder analýzu možností forem výuky 
předmětů (prezenční, hybridní, on-line či distanční) 

➢ Vstup do budovy HF bude od 17. 3. 2021 podmíněn výkazem negativního výsledku testu 
(případně prodělané nemoci ne starší 90 dní nebo očkování první a druhou dávkou plus 14denní 
lhůta) 

➢ Děkanka se rozhodla u procesu kontroly být osobně a využit této příležitosti pro zjištění situace 
zaměstnanců a studentů v terénu. 

➢ Ptala se na možnosti vyjednání zařazení zaměstnanců a studentů do očkovacího systému 
vysokých škol dle vlastního klíče (z důvodu zcela specifické struktury umělecké vysoké školy) 

 
Informace pror. Mackové:  

➢ Minulý týden se rozjel projekt CRP plus, kde hlavním garantem je UK. S AMU jsme se dohodli na 
společném postupu v rámci projektu. Za JAMU byl odeslán na UK dotazník. Na jeho vyplnění se 
podíleli proděkani po studium na HF a DF. 30.3. se uskuteční schůzka s AMU a bude následovat 
schůzka s koordinátorem projektu.  
 

Informace pror. Medka:  
➢ SR schválila jak strategický záměr, tak plán realizace 2021. Dále bylo dohodnuto, že SR napíše 

dopis ohledně zlepšení situace týkající se mezd na uměleckých vysokých školách; (nejlépe 
všechny správní rady všech uměleckých vysokých škol) 

➢ 29.3.2021 proběhne v rámci KR hodnocení projektů IP 19-20 ve 12:00 hod. za účasti MŠMT 
➢ Výroční zpráva – poděkoval za zaslání highlightů a připomně podklady pro volnou část do 26.3. 

nebo optimálně dříve. 
➢ Mělo by se vytvořit celoškolské stanovisko pro Study in Czech Republic – nejsme jako univerzita 

vůbec zařazeni a kooperovat na Study Art in the Czech Republic v rámci CRP s FAVU a dalšími 
uměleckými fakultami. 
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ GAČR – uzávěrka podávání projektů posunuta na 22.4. Bylo by žádoucí, kdyby za JAMU byly 

podány nové návrhy projektů. 
➢ V dubnu bude svolána Ediční rada. 
➢ CRP Akademická integrita – příprava vzniku příručky o práci s netextovými zdroji 

v absolventských prací, za UVŠ koordinuje M. Hlavica 
➢ Návrh rozšířit web JAMU (včetně fakultních) o soupis úspěchů a ocenění studentů i pedagogů. 
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Informace pror. Spilky:  

➢ CRP 18+ virtuální mobility: proběhla koordinační schůzka zástupců všech zúčastněných VŠ, byly 
stanoveny termíny dalších schůzek i uzávěrek všech pěti klíčových aktivit. Hlavní výstupy 
projektu: pojmenování problematických oblastí VM, sdílení praxe v zahraničí, určení legislativního 
rámce. Koncept rozvoje VM na VŠ by měl by shromáždit veškeré údaje, které budou poskytnuty 
MŠMT. Součástí KA 3 bude analýza zájmu studentů + dotazníkové šetření. 

➢ Anglický web – pokračuje práce na naplňování obsahu + překlady. 
 

Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  
➢ Minulý týden odevzdal k sazbě nové číslo Občasníku, po jazykové korektuře ho plánuje 

představit kolegiu. 
➢ Na školní kanály zpracuje začátek dnešního antigenního testování zaměstnanců JAMU. 
➢ Prozatím pouze ve virtuální podobě byla zahájena výstava výtvarných prací dětí z MŠ a žáků ZŠ 

Kociánka, která letos slaví sto let existence – akce se koná foyer Divadla na Orlí – dostupná 
bude foto reportáž + text.  

 
Astorka: 

➢ Studenti využívají sály k přípravám, tak jak bylo dohodnuto, chod kolejí zajištěn, přijímací 
zkoušky proběhly v pořádku. 

➢ Seznamy pro kontrolu o testování jsou připraveny. 
 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 29. 3. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v 

programu Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


